
Protokół Nr V/2011

Sesji Rady Grniny Belsk Duży

odbytej w dniu 29 marca 2011 roku

Stan Rady 15, obecni wszyscy,
-wg listy obecności. zał. nr 1.

Spoza Radu udział wzięli:
- Władysław Piątkowski - Wójt Gminy,
- Stanisław Woźniak - Radny Powiatu,
- Adolf Maciak - Radny Powiatu,
- Jacek Pruszkowski - Radomskalzba Rolnicza.
- Roman Woźniak - Prezes ZG OSP w Belsku Dużym,
- Maria Walewska - Dyrektor ZEAS-u.
- Janusz Honory - Kierownlk ZGK,
- Adam Pawełek - SP ZOZ,
- przewodniczący jednostek pomocnic zych

- wg listy obecności, zal. nr 2.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady.

Pan Andrzej Adamczyk
Otworzył obrady II Sesji Rady Grniny i stwierdził quorum. Powitał przybyłych gości i
obecnych radnych. Zaproponował porządek. Rada przyjęła jednogłośnie następujacy
porządek obrad:

1. Otwarcie obrad. /podziękowania sołtysom kończącym kadencię/
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.
3. Podjęcie uchwał w sprawiei

a/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 20lL,
b/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 20LI,
c/ zmiarry uchwały budżetowej Gminy Belsk Dury na rok 2OI7,
d/ zmiany uchwały budżetowej gminy Belsk Duży na rok 2OII,
el zmiany uchwały budżetowej Gminy Belsk Duzy na rok 2OIl,
f/ zmiarry uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Belsk Duży,
g/ o zmianie uchwały dot. deklaracji przystąpienia do stowarzyszenia Lokalna Grupa

Dzińarńa,,Kraina Kwitnących Sadów",
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h/ zatwierdzenia realizacji projektu finansowanego z Europejskiego Funduszu
Społecznego w ramach programu operacyjnego Kapitał Ludzki priorytet IX rozwój
wykształcenia i kompetencji w regionach, działanie g.5. oddolne inicjatywy edukacyjne na
obszarach wiejskich,

i/ zatwierdzenia realizacji projektu finansowanego z Europejskiego Funduszu
Społecznego w ramach programu operacyjnego Kapitał Ludzki priorytet X rozwój
wykształcenia i kompetencji vr regionach, działanie 9.5. oddolne inicjatywy edukacyjne na
obszarach wiejskich,

j/ zatwierdzenia realizacji projektu finansowanego z Europejskiego Funduszu
Społecznego w ramach programu operacyjnego Kapitał Ludzki priorytet D( rozwój
wykształcenia i kompetencji w regionach, działanie 9.5. oddolne inicjatyłvy edukacyjne na
obszarach wiejskich,

V powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego do spraw
Przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowych warunków funkcjonowania,

V nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2012 rok.
4. Informacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzednich sesji.
5. Zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji i udzielanie odpowiedzi przezWójta,
6. Sprawozdarńe z działa\ności Wójta
7. Zapytania i wolne wnioski.
8. Zamknięcie obrad.

Pkt. 1.

Pan Andrzej Adamczyk
Obrady zostały już rozpoczęte. Na początku pogratulował nowy wybranym sołtysom, a
siedmiu z tych, którzy nie zostali wybrani na następną kadencję zostało uhonorowanych
podziękowaniami i nagrodami książkowymi.

Pkt.2.

Rada przyięłajednogłośnie protokól z poprzedniej sesji bez uwag.

Pkt. 3.

ł Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Rada podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową Gminy
Belsk Duży na rok 2071luchwała nr V/23/2011 - zał. nr 3/.
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b/ Pan Andrzej Konarski
Przeczytał projekt uchwały.

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową Gminy
Belsk Duży na rok 2OlI /uchwała nr Y /24/201 1 - zał. nr 4l .

c/ Pan Jan Maciak
Odczytał projekt uchwały.

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową Gminy
Belsk Duży na rok }all /uchwała nr Y /25/2011 - zal. nr 5/.

d/ Pan Andrzej Adamczyk
O dczytat projekt uchwały.

Rada podjęła jednogłośnie uchrvałę zmieniającą uchwałę budżetową Gminy
Belsk Duży na rok 2a1l /uchwała nr Y /26/2011 - zał. nr 6/ .

el Parl Andrzej Konarski
Odczytał projekt uchwały.

Rada podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową Gminy
Belsk Duży na rok 2Ol7 /uchwała nr Y /271201 1 - zał. nr 7 /.

flPan Jan Maciak
Odczytał projekt uchwały,

Rada podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Belsk Duzy /uchwała nr Y /28/201 1 - zal. nr 8/.

s/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwał w sprawie
deklaracji przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dzińarńa,,Kraina Kwitnących
Sadów" /uchwata nr Y /2912011 - zń. nr g/.

h/ Pan Andrzej Konarski
Odczytał projekt kolejnej uchwały.
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Rada podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie zabł,ńerdzenia do realizacii
proiektu finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu
operacyjnego kapitał Ludzki, priorytet D( Rozwój wykształcenia i kompetencji w
regionach, działanie 9.5 Oddolne inicjatyłvy edukacyjne na obszarach wiejskich /uchwała
nr Y/3O/2011 - zał. nr \a/.

i/ Pan Jan Maciak
Odczytał projekt kolejnej uchwały.

Rada podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie zaNłierdzenia do rea|izacji
projektu finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego u/ ramach Programu
Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet D( Rozwój wykształcenia i kompetencji -\łr

regionach, dzińanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich /uchulała
nr V/3L/ZaIl - zał. nr IU.

jlPan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Rada podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie zaFvłierdzenia do rea|izacii
projektu finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu
Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet D( Rozwoj wykształcenia i kompetencji w
regionach, działanie 9.5 Oddolne inicjatyłw edukacyjne na obszarach wiejskich /uchwała
nr Y /32/2011 - zał. nr 12/ .

V Pan Andrzej Konarski
Odczytał proj ekt uchwały.

Rada jednogłośnie podięła uchwałę w sprawie powoływania i odwoływania
członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie
oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania /uchwała nr Y133/2011 - zń nr l3l.

U Pan Jan Maciak
Odczytał projekt kolejnej uchwały.

Rada Gminy większością głosów przy 1

w sprawie nie wyraźenia zgody na wyodrębnienie
/uchwała nr Y/3 4/2al]_ zał. nr 14/ .

Pkt. 4.

wstrzyrnującym się podjęła uchwałę
fundu zu sołeckiego na 2Ol2 rok

Pan Władysław Piątkowski
Przedstawił informację o stanie realizacji i odpowiedzina wnioski radnych zpoprzedniej
sesji.
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Pkt. 5.

Pan Ireneusz Bałut
Zwrócił uwagę, że na drodze koło Obserwatorium leży beton tarasujący przejazd i za
osiedlem PGR iest zagłębienie, podobnie w Sadkowie Duchownym na drodze, ktora
jeżdzi autobus szkolny.
Zapytał o ulatniający się zapach w szkole w Belsku i o sypanie piaskiem po ostatnich
opadach śniegu, atakże o ustawienie oświetlenia w Wilczogórze.
wnioskował o kontro}owanie rachunków.

Pan Jan Maciak
Wnioskował, by konservrator lepiej dbał o oświetlenie w gminie.

Pan Bogusław Sikorski- Zsłosił wniosek o wynrianę znaku na drodze koło Geofizyki,
Poinformował o braku dokumentacji na zjazd w Skurowie, co świadczy, że ta droga
powiatowa nie będzie robiona.
Wnioskował o szukanie środków na budowę Gminy np. z programu rewitalizacji wsi.

Pkt. 6.

Pan Władysław Piątkowski
Przedstawił sprawozdanie ze swej dotychczasow,ej pracy.

Pkt. 7.

pan wiesław wofuriak
Poinformował o zakresie współpracy powiatu z naszą gminą.

Pan Adolf Maciak
Uzupełnił informacje głównie w zakresie proponowanych robót na drogach w gminie.

pan Jarosław katana
Przedstawił sprawę powołania i zasad działania Spółek Wodnych i poprosił o opinie
rolników o wysokości opłat od 1 ha celem wykonywania rowów melioracyjnych.

Pan Z-dzisław Korczak
Podziękował za środki na działa\ność Gminnego Klubu Sportowego.

Pan Władysław Szepietowski
Zapytał o remont drogi zniszczonej przez ciężkie pojazdy.
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pan stanisław wiechowski
Podpowiedział, żeby wieś złożyła pismo w tej sprawie, to wystapimy do Rajpolu.

pan Jarosław katana
Zapytał, jak można sprawiedliwie oświetlić całą gminę. Wnioskował o 3-4 taczki grysu
na drogę w Anielinie, po wodociągu.

pani Mirosława cieślak
Zapytała, jak długo ma jeszcze czekać na wymianę żarówek we wsi?

pan stanisław Radecki
Poinformował, że projektanci obecnie nie uwzględnili żadnych wniosków mieszkańców
odnośnie przebudowy drogi 728, glównie wykonania wjazdów do posesji.

Pan Bogdan Zakrzewski
Zsłasił uwagi do pracy Ośrodka Zdrowia.

Pan Jan Maciak
Zaproponował, że nasi rnieszkańcy pozbierają śmiecie przy drodze, jak ZGK da worki i
je zabierze.

Pan Janusz Honory
Odpowiadał na pytania dotyczące działalnoś ci ZGK.

Pan Władysław Piątkowski
Odpowiadał na zadawane pytania i wyjaśniał na bieżąco zgłaszane tematy.

Pkt. 8.

Pan Andrzej Adamczyk
Po wyczerpaniu porządku zamknął obrady.

Na tym protokół zakoilczono.

protokółowałal
I


